
Referat FAU-møte Hop Skole 17.10.22 

 

Tilstede:  

Olav Lunde Fjelltveit (rektor), Rune Arntzen (R-avd), Anders Sund (10D), Bjørg 

Torsnes (10C; leder), Ingunn Prestegard (10C), Tonje Lygre (10B), Agnete Kongevold 

(10B), Marte Flydal (10A), Regine Knudsen (10A), Dagfinn Hallseth (9E), Trond 

Færøvik (9D), Kjetil A. Moe (9D), Claire S. Tennfjord (9A), Jan-Ivar Larsen Østerhus 

(8D), Kjartan Krossøy (8D). Helene-Christin Skaarnes (8C), Cathrine Lutro (8C), Bjørn 

Olav Fikke Nielsen (8B), Marianne Hermann Lied (8B), Carsten Russenes (8A), Lars 

Fagerås (8A; referent)  

Ikke tilstede: 

Erik Andreas Bergstein-Aschjem (10D), Hedvik Elisabeth Fosse (9E), Kristin Hauge 

(9C), Vegard Vangdal (9C), Dag Østgulen Heradstveit (9B), Line Apeland Sørensen 

(9B), Stein Are Hansen (9A) 

 

Det ble avholdt egne møter for representantene før møtet startet, denne gangen ble 

dette avholdt for 8. og 10. trinn. Dette er ønskelig at dette gjøres i forkant av hvert 

FAU-møte fremover. 

 

Siden sist: 

- 9.klasse var på telttur for hele trinnet rett før streiken satt inn. Det meldes om 

gode tilbakemeldinger fra elevene. 

- Klassetur til Eidsholmen ble gjennomført for alle klassene på 8.trinn i regi av 

klassekontakter. Det var en imponerende innsats fra foreldregruppen som tillot 

alle klassene å reise på tur på veldig kort varsel til tross at skolen var i streik 

- I 10.klasse er det planlegging av skoleball som er i fokus. 

Innspill fra trinnene/informasjon: 

- Tilbakemeldinger fra 8. trinn om at det er vanskelig å få total oversikt over 

ukens lekser, fordi hvor og hvordan leksene publiseres varierer. Elever på 

8.trinn har også meldt om at noen klasser har mer/mindre lekser enn andre i 

samme fag, og at de i tillegg opplever at noen klasser får informasjon tidligere 

enn andre. Rektor tar med seg tilbakemeldingen til lærerne på 8. trinn. 

 

- Det kom spørsmål til rektor om valgfag Omsorg for andre som til nå har vært 

preget av lite innhold og mye avspasering. Svar fra rektor er at dette er 

grunnet fravær. Faglærer jobber nå sammen med elevene med å utarbeide en 

fremdriftsplan fram til jul 

 

- Det ble også poengtert at ingen valgfag, bortsett fra språk, ligger i målplanen. 

Forslag fra FAU er at planen for alle valgfag legges ut. 



 

- På spørsmål fra FAU om tapt undervisning fra streiken vil bli hentet inn kunne 

rektor informere om at dette, i henhold til kommunens regler, ikke vil bli gjort 

da streikens varighet ikke var lang nok for vår skole.  

 

- Det var enighet i gruppen om at FAU-representantene ber om innspill fra 

klassene før hvert FAU-møte, f.eks på klassenes Facebookgruppe. 

Kontaktinformasjon til FAU bør også publiseres der slik at foreldre vet hvem de 

kan kontakte for sin klasse. 

 

- Det mangler fortsatt fullstendig kontaktinfo i oversikten over FAU-

representantene 

 

Pågående/kommende aktiviteter: 

- TV-aksjonen: 

o Avholdes søndag 23.10.22. 21 av 28 bøssebærere har meldt seg etter at 

det ble sendt ut informasjon 04.10.22 i Vigilo. Rektor sender påminnelse 

med tilleggsinfo om at Brann gir to billetter til valgfri kamp (damer eller 

herrer) pr. bøsse 

o Det ønskes kakebakere til arrangementet på Hop. Aksjonskomiteen 

vurderer å sende ut forespørsel til foreldrene på 8. trinn. 

 

- Møte i Skolemiljøutvalg/Samarbeidsutvalg: 

o Avholdes på skolen 09.11.22 kl 19:00. Det er elever representert på 

arrangementet og FAU oppfordres til å still 3 representanter på møtet.  

En FAU-representant fra hvert trinn meldte seg til møtet 

 

Info fra skole/rektor: 

- Elev- og foreldreundersøkelsen: 

o Sendes ut 08.11.22.  

o Rektor oppfordrer foreldre til å besvare undersøkelsen 

 

- Samtykke: 

o Skolen har sendt ut forespørsel om samtykker i forbindelse med bl.a. 

visning av bilder i skolekatalog. Foreløpig har det kommet kun kommet 

inn et lite antall og skolen er helt avhengig av dette for å kunne dele 

kontaktinformasjon, publisere bilder i skolekatalog etc.   

o Rektor sjekker om det er mulig å sende dette som ranselpost i et forsøk 

på å hente inn flere samtykker. 

 

- Hærverk: 

o Det oppleves en del hærverk på skolens materiell som relateres til 10. 

klasse. Konsekvens kan ifølge rektor være, hvis dette fortsetter å være 



et problem, at det påvirker skolens bidrag til skoleballet og dermed gir 

elevene høyere egenandel. 

o Vaktmester melder om at dovegger har behov for et malingsstrøk 

grunnet skriving og tegning på veggene. Dette er hovedsaklig et problem 

på 8. trinn. Elever fra dette trinnet går ofte flere på do samtidig, noe som 

rektor vil få en slutt på. 

o Det forekommer en del tilfeller av mobbing på skolen, men dette er 

svært vanskelig å slå ned på da det er en ukultur blant elevene som gjør 

at ingen «sladrer» grunnet frykt for represalier fra de andre elevene.  

o Det har vært tilfeller av grenseoverskridende fysisk adferd blant elevene 

på 8.trinn. Det ble sendt ut melding fra avdelingsleder om dette til alle 

foreldre på trinnet før høstferien. Som et av flere tiltak vil 

seksualundervisning planlagt i februar fremskyndes. 

 

Annet: 

- FAU ønsker å gjøre en innsats for å bedre miljøet på skolen 

o Det undersøkes muligheten for å få Marco Elsafadi til skolen for å holde 

et foredrag for elevene. 

o Det vil bli rettet en forespørsel til skolen/kommunen om at det 

engasjeres miljøarbeidere på skolen. Årstad Videregående Skole har en 

slik ordning i dag. 

 

- Det er tidligere opprettet en styringsgruppe i samarbeid mellom Midtun Skole 

og Hop Skole med målsetning om å starte opp en lokal natteravngruppe.  

o FAU ønsker 1 person inn i denne gruppen. Cathrine Lutro meldte seg i 

møtet. 

Økonomi: 

- FAU har p.t. ca. kr. 90.000.- på konto. Overdragelsesmøte mellom leder og 

økonomiansvarlig i gammel og ny FAU er ikke gjennomført, men dette vil bli 

gjort snart. 

 

FAU-møter: 

- Neste møte avholdes 06.12.22 kl. 19:00 

 


